
Protokół Nr XX/09 
 

z XX sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 17 kwietnia 2009 r. w godz. 12.00 do 14.00 w sali 
sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

Adn. 1 
 
 XX sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy _- 
P.Elżbieta Kapczyńska. Jednocześnie powitała radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – 
P.Andrzeja Banaszyńskiego, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów wsi  i wszystkich 
zaproszonych gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że na 15 radnych Rady Gminy, na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 10, co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad XX sesji Rady Gminy, jaki radni i 
goście otrzymali z zaproszeniem na sesję Poczym zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do 
przedstawionego porządku obrad ? 
Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag. 
(Porządek obrad XX sesji Rady Gminy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady tradycyjnie 
był do wglądu w biurze Rady .Nie zgłoszono do niego żadnych uwag. W związku z 
powyższym poprosiła o jego przyjęcie bez odczytywania. 
Protokół z ostatniej sesji Rady został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że radny P.Jan Wojtyszyn był laureatem konkursu 
„Wągrowczanin roku 2008” ponieważ nie mógł być obecny na tej uroczystości w związku z 
powyższym  wspólnie z P.Wójtem na sesji pogratulowali  laureatowi zaszczytnego 
wyróżnienia wręczając list gratulacyjny oraz kwiaty. 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz: 
1) skierował wniosek do radnego powiatowego: na drodze powiatowej między Rudą a drogą 
na Skoki łatano dziury. Część została załatana w gminie Skoki, a w naszej gminie nieciekawie 
wygląda w kilku miejscach; 
2) wnioskował o uporządkowanie poboczy przy rowach, które nieciekawie wyglądają 
przykłady: na ul.Zacisze, ul.Janowieckiej, do „Piekiełka”, do P.Serwatki przez panie 
zatrudnione w ramach robót publicznych; 
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3) czy dojazd do CPN-u  na szerokości 6 m ma być wizytówką gminy ? 
 
- radna Martyńska: 
1) przypomniała swój wniosek o kruszywo bo jest dużo dziur do załatania; 
2) ponowiła prośbę o pomalowanie przystanku w Podlesiu Wysokim; 
 
- radny Wojtyszyn – na wstępie podziękował za wyróżnienie w konkursie „Wągrowczanin 
roku 2008” podając powód swojej nieobecności na uroczystej gali spowodowanej pobytem z 
uczniami i opiekunami na Ukrainie w ramach wymiany. Jednocześnie powiadomił, że 11 
maja b.r 30 -osobowa grupa młodzieży przyjeżdża do naszej gminy. Jest to wymiana 
finansowana przez Narodowe Centrum Kultury. 
Z kolei radny przedstawił wnioski wyborców, które wpłynęły do niego w ostatnim czasie: 
1) wyborcy z Koźlanki zgłaszali brak tablicy oznaczającej ulicę. Tam ostatnio był problem z 
dojechaniem karetki, która błądziła i szukała ulicy i numeru. Zdaniem radnego tam  od drogi 
asfaltowej, która prowadzi na Zakrzewo powinna być nawet większa nazwa ulicy, aby z 
samochodu było to lepiej widoczne; 
2) w kierunku Koźlanki jest też problem lamp ulicznych. Na odcinku przed P.Dembną – jest 
lampa po lewej stronie i słabo ją widać, bo jest umiejscowiona między drzewami. Następna 
lampa jest dopiero 3 słupy dalej. Jest lampa, trafostacja, następny słup i kolejna lampa; 
3) jadąc na Zakrzewo za mostem zakręt w prawo (skrzyżowanie z ulicą Ruda Koźlanka) po 
prawej stronie są krzewy. Tam jest zagrożenie wtedy, kiedy te krzewy wypuszczą liście i na 
tym zakręcie nic nie widać; 
4) mieszkańcy, którzy byli na ścieżce ekologicznej nad rzeką zwrócili uwagę, że tam nie ma 
koszy i ten teren jest coraz bardziej zarośnięty; 
5) w rejonie Rudy Koźlanki jest uszkodzona 1 gablota i należałoby ją naprawić; 
6) sprawa braku koszy na śmieci po lewej stronie idąc w kierunku Osiedla Młodych. Ostatni 
kosz jest przy Gimnazjum, a potem aż do Osiedla nie ma żadnego. Tam przynajmniej 
przydałoby się 1 kosz ustawić; 
 
- radny Migas – chodzi o drogę w Miłosławicach. Tam zostały wycięte drzewa, natomiast 
pnie zostały i bardzo trudno jest przejechać, a sprzęt rolniczy jeździ; 
 
- radna Kapczyńska: 
1) na Osiedlu Michałowskim, tam gdzie ostatnio w ubiegłym roku był robiony chodnik, nie 
został on dostatecznie zabezpieczony i rozsuwają się płytki. Radna  prosiła aby go 
zabezpieczyć; 
 
 
Adn. 6 – Zapytania sołtysów 
 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – ponowiła zapytanie czy i kiedy będą łatane dziury na drodze 
asfaltowej do wioski ? Zjeżdżając z szosy na drogę asfaltową  jest bardzo zły stan tej drogi; 
 
- P.Witucki – sołtys wsi Sarbia -  zgłosił zły stan drogi powiatowej Sarbia –Podlesie Wysokie. 
W 1986 roku na drodze do Sarbii był położony asfalt. Od tego czasu powiat się nie kwapi 
żeby coś na tej drodze zrobić. Wybijają się dziury do Sarbii, w Sarbii, droga na Podlesie 
Wysokie jest bardzo spękana. Nie widać żadnej pomocy ze strony Zarządu Dróg 
Powiatowych. Teraz droga Sarbia- Ochodza od strony Ochodzy do granicy jest robiona, od 
granicy w kierunku Sarbii – nie. Ta sytuacja powtarza się co roku. 
Odpowiedzi na zapytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
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- P.Tańskiej – „dziury będą  łatane. Musimy zakupić masę. Aktualnie mamy dużo pracy. 
Dzisiaj podpisałem umowę na zatrudnienie 5 osób w ramach robót publicznych i może to nam 
pomoże przyspieszyć wszystkie prace”; 
- jeśli chodzi o dziury na drodze powiatowej – „to dziury na stronie Chociszewa zostały przez 
powiat naprawione. Zostanie wystosowane pismo do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 
że trzeba się tym zająć”; 
 
Adn. 7 
 
 Wójt przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik Nr  5  do protokołu). 
 
Adn. 8 
 
 Przewodnicząca Rady złożyła informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym: 
- 30.03. – brała udział w posiedzeniu Rady Sołeckiej z udziałem radnych w sprawie 
propozycji nadania nazw ulic w rejonie ul.Sw.Wojciecha oraz w sprawie organizacji znaków 
drogowych; 
- 3.04. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy celem zaopiniowania 
materiałów na dzisiejszą sesję oraz udział w Gali Głosu Wągrowieckiego „Wągrowczanin 
Roku”. 
Ponadto pełniła dyżur w Urzędzie Gminy w każdy wtorek w godzinach od 14.00 do 15.30. 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy poinformowali, że Komisje odbyły w 
dniu 3.04. jedno wspólne posiedzenie, którego tematem było zaopiniowanie materiałów na 
dzisiejszą sesję. 
 
Adn. 10 – Podjęcie uchwał 
  
- uchwała w sprawie utworzenia spółki działającej pod firmą Zakład Usług Komunalnych 
„WOKANEKS” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady, jednak poprosiła P.Wójta jeszcze raz o jego uzasadnienie. 
Z kolei głos zabrał Wójt potwierdzając, że projekt uchwały był szeroko omawiany na 
komisjach, jak również odbyło się spotkanie konsultacyjne Rady z P.Łątkowskim – 
przedstawicielem firmy, która pomaga przekształcić gospodarstwo pomocnicze w spółkę. 
Dotychczas sprawy: zaopatrzenie w wodę, odprowadzanie ścieków, utrzymanie porządku, 
gospodarka mieszkaniowa były w imieniu gminy zarządzane przez Brygadę Robót 
Komunalnych. Z uwagi na projekt zmiany ustawy o likwidacji gospodarstw pomocniczych, 
jednostek budżetowych, mieliśmy do wyboru: albo przekształcić gospodarstwo pomocnicze w 
zakład budżetowy albo w spółkę ? Zdecydowano, że będzie to spółka.23 marca 2009 r. Wójt 
wydał zarządzenie o likwidacji gospodarstwa pomocniczego i w zamian wszystkie sprawy 
przez nie dotychczas prowadzone oprócz gospodarki mieszkaniowej, która będzie w Urzędzie 
Gminy przejmie spółka o nazwie WOKANEKS (nazwa od woda-kanalizacja-
eksploatacja).Podjęcie dzisiaj uchwały o utworzeniu spółki pozwoli zawrzeć akt notarialny i 
następnie powołać Radę Nadzorczą, która powołuje Zarząd spółki. Zarząd spółki wystąpi do 
Krajowego Rejestru Sądowego w celu zarejestrowania jej do końca czerwca. 
Wszystkie udziały w spółce obejmuje Gmina Mieścisko, z czego: 
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- wkład pieniężny o wartości  49.785 zł, 
- wkład niepieniężny w postaci nieruchomości zabudowanej, działka nr 219/3 o powierzchni 
0,1650 ha, położonej w Mieścisku przy ul.Zacisze o wartości  170.415 zł, 
- wkład niepieniężny w postaci majątku ruchomego pozostałych po zlikwidowaniu 
gospodarstwa pomocniczego o wartości  111.800 zł 
Przewodnicząca Rady zarządziła dyskusję nad projektem uchwały: 
- radny Rodzewicz: 
1) jak będzie wyglądała sprawa zaciągnięcia pożyczki przez gminę na rozbudowę 
oczyszczalni ścieków jeśli te funkcje przejmuje spółka i ma osobowość prawną ? 
2) kwestia  rozwiązania umowy o pracę z pracownikami. Dlaczego 3 miesiące muszą czekać 
na ponowne zatrudnienie ?Wiadomo, że nie wszyscy będą zatrudnieni. Teraz jest dobry czas 
na poszukiwanie pracy. Lipiec-sierpień może się kazać, że zostaną na lodzie. Uważam, że ze 
względu na dobro ludzi należałoby powiedzieć uczciwie kto będzie pracował, a kto nie. 
3)”co będzie z uchwałą Rady Gminy w sprawie stałej opłaty za podłączenie wody i ścieków ? 
Spółka działa na innych zasadach i uważam ,że ta uchwałą nie powinna już obowiązywać. 
Tylko koszty przyłączenia powinny być wliczane, a nie niezależnie od wartości podłączenia 
opłata stała ?” 
4) „uważam, że powinniśmy się dowiedzieć kto będzie Prezesem w tym zarządzie ?” 
- radny Witucki – co z resztą sprzętu którym zarządzała Brygada ? Czy oni dostaną to w 
dzierżawę ? 
Na pytania odpowiedzi udzielił Wójt: 
- „pożyczka na rozbudowę oczyszczalni była zawarta przez gminę, wniosek jest złożony 
przez gminę i rozbudowa oczyszczalni będzie wykonywana przez gminę. Nie należy tego 
mieszać ze spółką. Spółka będzie podmiotem, który będzie coś realizował jak dostanie 
zlecenie. Spółka ma eksploatować jak do tej pory”; 
- jeśli chodzi o pracowników – „to nie ma innej formy zgodnie z Kodeksem Pracy jak 
wypowiedzenie.30 marca spotkałem się z pracownikami i wręczyłem im łącznie z 
kierownictwem wypowiedzenia i również było powiedziane, że spółka przejmie dobrych 
ludzi. Druga rzecz jest taka, że pracowników będzie zatrudniał nowy Prezes. Dzisiaj nie 
podam nazwiska Prezesa, bo nie ja będę go powoływał. Ponadto wczoraj zostało 
zamieszczone w internecie ogłoszenie, że oczekujemy propozycji na Prezesa spółki. 
Pracownicy otrzymali następującą informację, że żeby spółka mogła od 1 lipca działać musi 
być określona ilość ludzi- fachowców. W zakładzie pracy zatrudniającym do 20 osób nie ma 
odpraw. Większa część dobrych ludzi znajdzie prace w spółce”; 
- jeśli chodzi o opłatę stałą – to opłata stała jest z gminą. Każdy kto chce mieć przyłącze 
zwraca się do Wójta o wydanie warunków przyłącza. BRK może to na zlecenie wykonać. 
- jeśli chodzi o wyposażenie spółki w pozostały sprzęt – spółka na początku musi być 
wyposażona, ale nie może być przerośnięta bo od 1 lipca musi płacić podatek, dzierżawę, 
amortyzację – z czego ?Na dzisiaj zostawiliśmy tylko tę część sprzętu, który jest potrzebny do 
bieżącej działalności i budynek wraz z podwórzem. Natomiast jeśli chodzi o pozostały 
majątek po utworzeniu spółki to w czerwcu będzie propozycja uchwały żeby wydzierżawić 
go spółce na jakiś czas. 
- radny Rodzewicz: 
1) „kiedyś grantu z Unii Europejskiej nie mogła wziąć gmina, tylko spółka, wiec nie 
rozumiem tych 2 połączeń: grantu spółki i pożyczki gminy ?” 
2) kto będzie w składzie Rady Nadzorczej ? 
3) kto pokryje koszty różnicy przyłącza ?Bo już zdarzało się tak, że jeśli ktoś mieszkał  koszt 
był większy niż opłata stała. Przecież spółka nie będzie wykonywała przyłącza jeśli będzie 
droższe niż opłata stała ? 
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- Wójt – „po grant występuje gmina. Jeśli byłaby spółka mogłaby wystąpić. Przy grancie 
powołanie spółki jest po to, że dostaje pieniądze i nie musi ich zwrócić jeśli będzie naliczana 
amortyzacja co w konsekwencji prowadzi do samoutrzymania oczyszczalni. Gospodarstwo 
pomocnicze nie może naliczać amortyzacji czyli automatycznie jest wykreślone z dalszej 
części. Gmina musiała napisać we wniosku o grant kto będzie eksploatatorem. Spółka nie 
występuje o grant, spółka jest do eksploatacji. 
- Radca Prawny – „w momencie jak gmina składała wniosek to nie było wiadomo jak 
przyjmujący wniosek będzie oceniał. Mówione było, że będą te wnioski oceniane wyżej jeśli 
wystąpi o nie ktoś kto ma osobowość prawną. W tym roku przyjmowane były wnioski 
składane przez gminę i nie było różnicy w ocenianiu” 
- Wójt – przy uzyskaniu pieniędzy zbliżamy się do ostatniej oceny rankingowej żeby 
otrzymać ten grant. Podmiot, który będzie eksploatował musi naliczać amortyzację 
- koszty przyłącza pokrywa ten kto się przyłącza. Natomiast opłata stała jest zgodnie z 
uchwałą; 
Jeśli chodzi o kandydatów do Rady Nadzorczej, to nie znaleźliśmy na terenie gminy takich,  
którzy spełniają wymagania ustawy. Kandydatami są osoby z Wągrowca: P.Mieczysław 
Piechowiak, P.Jacek Tomaszewski, P.Sabina Borowska. 
- Radca – „nie będzie to spółka, gdzie wejdziemy udziałem całkowicie z wszystkimi 
nieruchomościami, urządzeniami do spółki. Spółka będzie miała własność tego co będzie w 
tym kapitale zakładowym i tym co Rada dzisiaj w uchwale tej spółce przekaże. Natomiast na 
czerwiec przygotujemy taką uchwałę w której Rada podejmie decyzje co ta spółka dostanie w 
dzierżawę za czynsz dzierżawny. Podmiotem który będzie dokonywał inwestycji na 
urządzeniach będzie gmina. W tym zakresie wszystkie inwestycje i zadania będą realizowane 
przez gminę. Spółka będzie płacić określoną dzierżawę z tytułu tej eksploatacji”; 
- Wójt – każdy zrzut na spółkę spowoduje większy koszt za wodę i ścieki. Narazie 
proponujemy, że to będzie 1% od amortyzacji. Na następnej sesji na 14 dni przed wejściem w 
życie powstanie spółki należy ustalić cenę wody i ścieków na 18 miesięcy. Rada musi sobie 
zdawać sprawę ile będzie musiała dołożyć do spółki. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 
sprawie utworzenia spółki działającej pod firma Zakład Usług Komunalnych „WOKANEKS” 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przedmiotem uchwały jest przekazanie do OPS drugiego zadania wynikającego z ustawy o 
pomocy osobom uprawnionym do alimentów a dotyczącego podejmowania działań wobec 
dłużników alimentacyjnych. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 10 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie nadania nazw ulicom na terenach zabudowy jednorodzinnej i usługowej 
w rejonie ulicy Sw.Wojciecha we wsi Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
„Ze względów organizacyjnych działki, które sa wytyczone w rejonie ulicy Sw.Wojciecha i 
ul.H.Sawickiej powinny już mieć numerację jak również nazwy ulic, dlatego zawróciłem się 
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do Rady żeby te nazwy nadać po to żebyśmy mogli już używać przy wydawaniu warunków 
zabudowy. Tam już budowane są domy i pewnie niedługo będzie zameldowanie”; 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 
- radny Rodzewicz – „chodzi o ulicę Daliową ponieważ jest ona w jednym ciągu dlaczego 
została na mapie podzielona na 2 części ? Jeśli jest to jeden ciąg w linii prostej to niech 
zostanie jako całość”; 
- Wójt – „to będzie ulica Daliowa, tylko dzisiaj nie można w uchwale napisać bo nie ma tej 
działki, nie jest wytyczona. W uchwale mówi się ul.Daliowa obejmująca działki o numerach. 
Na komisjach było powiedziane, że ona będzie obowiązywała, ale dzisiaj ją nie dysponujemy 
i nie można w związku z tym podjąć uchwały. Jak będziemy nią dysponować to wniosę o 
zmianę tej uchwały i dopisanie jeszcze następnych działek. Ta ulica pobiegnie od 
ul.Św.Wojciecha wzdłuż równolegle do ul.H.Sawickiej”; 
- Przewodnicząca Rady – poinformowała, że wniosek radnego Wojtyszyna był aby powstały 
2 nowe osiedla. Jednak radni wypowiedzieli się żeby ta część koło P.Pełczyńskiej należała do 
„starego Mieściska”, a II część do Osiedla Młodych i w związku z czym odstąpiono od 
tworzenia następnych osiedli. 
- radny Wojtyszyn – zgodził się ze stanowiskiem, że część po P.Pełczyńskiej może należeć do 
„starego Mieściska”. Natomiast jego zdanie jest takie, „że jeśli na  części między 
ul.Św.Wojciecha a H.Sawickiej nazwy ulic przejmą nazwy kwiatów to uważam, że po lewej 
stronie koło P.Pełczyńskiej powinny być nazwy ulic nie związane z kwiatami dlatego, że 
wymienienie nazwy ulic z kwiatem zasugeruje, że jest to między ul. Św.Wojciecha a 
H.Sawickiej. Proponowałbym żeby na części po P.Pełczyńskiej (po prawej stronie 
ul.Sw.Wojciecha)  przyjąć nazwy nie związane z kwiatami  np. ul. Tęczowa, Promienista, a 
nazwy kwiatowe byłyby tylko od Św.Wojciecha do H.Sawickiej i dalej aż do obwodnicy”; 
- radna Kapczyńska – „sugestia radnych była taka, że jest to nowa część, nowe Osiedle i nie 
rozgraniczać w określaniu nazw tylko ujednolicić dając propozycje takich ulic”; 
- radny Wojtyszyn –„ myślę, że połączenie ulic kwiatowych z Osiedlem Młodych, gdzie są 
ulice: H.Sawickiej, Kusocińskiego nie bardzo pasuje żeby to było umownie jedno Osiedle”; 
Radny Wojtyszyn postawił wniosek aby ulice na terenie po P.Pełczyńskiej nie były nazwami 
kwiatów tylko na terenie od ul. Św.Wojciecha do H.Sawickiej; 
Przewodnicząca Rady poddała wniosek radnego pod głosowanie. 
Na 10 radnych za wnioskiem  głosowało 2 radnych, a zatem został on odrzucony. 
Z kolei Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie. 
Na 10 radnych: 9 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała w sprawie nadania nazw ulicom na terenach zabudowy jednorodzinnej i usługowej 
w rejonie ulicy Św. Wojciecha we wsi Mieścisko została przyjęta większością głosów i 
stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Adn  11 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 
 
Adn.  12 – Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Rodzewicz: 
1) są propozycje środków z Unii na ochronę środowiska. W Programie ochrony zabytków był 
zapis, że gmina nie posiada żadnych pomników przyrody ożywionych z czym się nie 
zgadzam bo są 2 bardzo ładne dęby na cmentarzu poniemieckim koło Jaworówko.  
Kiedyś ich było podobno 10.One mają 15-20 cm średnicy. Szkoda, że nie są ujęte w 
Programie oraz że nie podjęto kroków zabezpieczających ? 
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- Radca Prawny – wyjaśniła,  że aby były pomnikiem przyrody to najpierw trzeba je 
ustanowić; 
2) kwestia ścieżki edukacyjnej z Mieściska do lasu. Tam spaceruje w wolne dni bardzo dużo 
ludzi. Trzebaby podjąć starania (mapki, wykupy, uzgodnienia) żeby tę ścieżkę  edukacyjną 
połączyć ze ścieżką spacerową do lasu (do leśniczówki).W projekcie o rewitalizacji wsi 
społeczeństwo było za tym; 
3) znowu było wypalanie przy pomocy opon na cmentarzu poniemieckim przy Rudzie; 
- radny Witucki: 
1) odnośnie świetlicy w Podlesiu Kościelnym – czy pozostałe 2 strony opłotowania będą 
zrobione ? 
- Wójt – w odpowiedzi wyjaśnił, że będą robione ze siatki. 
- radna Starosta – zgłosiła fakt kradzieży posadzonych niedawno przez Koło Gospodyń we 
wsi drzewek ozdobnych i krzewów. 
- radny Wojtyszyn – Prezes Stowarzyszenia Pomocy Uczniom Jana Pawła II -  zaprosił w 
najbliższą niedzielę do Domu Kultury na uroczystość wręczenia aktów stypendiów 
połączonego z uroczystością obchodów IV rocznicy śmierci Jana Pawła. 
 
      W związku z wyczerpaniem porządku sesji Przewodnicząca Rady na zakończenie 
przypomniała radnym o złożeniu do końca kwietnia br. oświadczeń majątkowych za rok 2008 
i zamknęła XX sesję Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:       Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady Gminy 
 Gminy 
 
         /Wiesława Kujawa/         /Elżbieta Kapczyńska/ 

 


